
Verantwoording afdeling Tilburg 2016 

Tijdens de ALV van 17-12-2015 hebben we drie aandachtspunten voor de komende periode 

vastgesteld. Dat waren toen ROOD, scholing en wijkbezoeken. 

ROOD: Met de ROOD-groep gaat het ontzettend goed. Het is een steeds groeiende groep jongeren 

die klein begon, maar nu ongeveer 45 leden kent. En dat is speciaal, want daarmee is het de 2e 

grootste ROOD-groep van Nederland en een van de weinige ROOD-groepen die nog groeit. ROOD 

heeft zich actief laten zien in de laatste campagne (met bijvoorbeeld de fietsactie), organiseert 

(thema)bijeenkomsten, heeft Emiel Roemer naar Tilburg gehaald, heeft scholing gehad van Tiny Kox, 

is naar de Eerste Kamer geweest, heeft actiegevoerd tegen het minimumjeugdloon en voor beter 

busvervoer naar HBO’s en Universiteit, en neemt deel aan de landelijke ROOD-kaderscholingen. 

Miguel is ongeveer een jaar coördinator van ROOD geweest en is toen doorgestroomd naar andere 

bestuurstaken en het campagneteam. Daarna heeft Jaecob het overgenomen. Jaecob neemt 

binnenkort afscheid en krijgt een andere functie binnen het bestuur, waardoor Josephine de taak als 

ROOD-coördinator op zich kan nemen. 

Scholing: ROOD heeft scholing gehad van Tiny Kox en een Tilburgse afvaardiging van ROOD is naar 

het kaderweekend geweest. Hubert, Guido, Paulina en Bob zijn naar de Zeeland-Brabant-scholing 

(ZeBra) geweest. Hubert heeft een webmasterscholing gevolgd en Miguel en Bob hebben scholing 

gevolgd over het nieuwe ledensysteem CIVI-CRM. Ons actiegroepje heeft scholing gehad van de 

‘klopclub’ uit Heerlen. Binnenkort gaan Miguel, Jaecob en Josephine naar de scholing ‘Lokale Politiek’ 

in Breda. Eind van dit jaar willen we een scholing op maat organiseren voor onze kandidaat-

raadsleden en ROOD-leden. Hierover zullen wij contact hebben met het landelijk scholingsteam. 

Wijkbezoeken: Om de wijkbezoeken te intensiveren zijn we in mei 2016 begonnen met wekelijkse 

wijkbezoeken. We zijn onder andere een aantal keer in de Reeshof geweest en in West. In de loop 

van 2016 is gebleken dat de wekelijkse versie van de wijkbezoeken wel erg veel vergde van de 

organisatoren. René kampte met overbelasting. We hebben de wekelijkse wijkbezoeken over laten 

lopen in de wijkbezoeken en SuperZaterdag voor het Nationaal Zorgfonds, en de wijkbezoeken 

tijdens de campagne van 2017. We zoeken nu naar een opzet en aantal wat realistisch is qua 

bezetting en organisatie.  

Wat doen we nog meer? 

PiuSPost: De PiuSPost hebben we in 2015 vernieuwd. Op deze vernieuwde opzet hebben we veel 

positieve feedback gehad. Mede daardoor is het aantal opgeschroefd van vier edities in 2015 naar 

zes edities in 2016. Hubert zal deze ALV afscheid nemen als bestuurslid, maar blijft de PiuSPost 

coördineren. Tevens zijn we op dit moment bezig met het maken van een Jaarkrant. Deze Jaarkrant 

zou ook meteen gebruikt kunnen worden in de campagne naar de Gemeenteraadsverkiezingen van 

2018. 

Ledencontact: Buiten de geijkte kanalen als PiuSPost, onze website en social media hebben we in 

2016 een nieuwe ledenavond georganiseerd, waarbij we de nieuwste 200 leden van onze afdeling 

uitgenodigd hebben. Erg leuke en goed bezochte avond, die we binnenkort willen gaan herhalen. 

Daarnaast hebben we in mei 2016 een informatieavond Raadswerk georganiseerd, om leden te 

informeren en enthousiasmeren over het werk in de Tilburgse gemeenteraad. Ook deze willen we 



binnenkort gaan herhalen. Er is een thema-avond Zorg georganiseerd door Nicolle om input van onze 

leden mee te nemen voor het programma van 2018. Binnenkort volgt eenzelfde avond op ‘groen, 

duurzaamheid en milieu’ van Kees van Ham. Er zijn twee ledenavonden geweest om het programma 

en kandidatenlijst voor de Tweede Kamer te bespreken, bij de eerste was Eric Smaling van onze 

Tweede Kamerfractie te gast om het concept-programma toe te lichten.  

Het nieuwe ledencontact is goed gegaan. Iedereen is bezocht en indien nieuwe leden hier geen 

behoefte aan hadden, is het cadeautje en ledenpasje opgestuurd. Informatie en interesses die uit de 

ledengesprekken komen worden opgeslagen in ons digitale ledensysteem CIVI-CRM. De coördinatie 

was in handen van Paulina, die gaat aftreden. De coördinatie zal overgenomen worden door Miguel 

en Jan Haneman. 

Belavonden: Tijdens de campagne van 2017 is er door het Belteam flink gebeld om mensen uit te 

nodigen voor de campagne. Het (ietwat ambitieuze) doel was om alle 750 leden te spreken voor de 

verkiezingen van 2017. We hebben ongeveer de helft gehaald en willen hiermee doorgaan. 

Actie: Onze jongens en meisjes van ROOD hebben succesvol actiegevoerd tegen het minimumloon 

(met Young&United) en voor beter busvervoer naar de verschillende opleidingen in Tilburg. We zijn 

verscheidene keren op straat geweest voor het Nationaal Zorgfonds en hebben onze jaarlijkse 

Voedselbankactie weer gehouden. 

Politiek café Buskruit!: Ons politiek café Buskruit! is in 2016 drie keer georganiseerd, onder andere 

met onze voorzitter Ron Meyer en Eerste Kamerlid Tiny Kox. Henri Mandemaker zoekt nog 

versterking voor de redactie, enthousiastelingen kunnen zich bij hem melden. 

Campagne: We hebben gefolderd, geflyerd, op de Heuvel gestaan, op wijkbezoek geweest, twee 

ledenavonden georganiseerd voor het programma en de lijst en nog meer. Miguel kan dit zo verder 

toelichten. 

Kerngroep/actieve leden: We streven nog steeds naar uitbreiding van onze kerngroep. Soms is de 
belasting van onze mensen hoog. Uitbreiding lukt gestaag, mede door onze actieve ROOD-groep en 
de doorstroming daarvan. Soms willen we meer dan we eigenlijk kunnen. We hebben nu ongeveer 
750 leden, dit blijft (tegen de landelijke tendens in) de laatste tijd stabiel. Eind vorig jaar hebben we 
een ledenbedankavond georganiseerd bij Bosvreugd. 
 
Hulpdienst: De Hulpdienst staat klaar voor iedereen die een probleem heeft met formulieren, 
Gemeente, toeslagen of regelingen. Jannie Draisma, Rianne Koenders en Tim Hoekstra doen dit al 
een hele tijd, geheel belangeloos, waarvoor de afdeling veel dank verschuldigd is. 
 
Contact bestuur-fractie: Contact tussen bestuur en fractie is goed. Fijn als je ook met elkaar door één 
deur kunt. Er zitten (bijna) altijd bestuursleden bij fractievergaderingen. Er is wekelijks overleg tussen 
wethouder, fractievoorzitter en voorzitter. Eens in de drie á vier maanden is er een 
brainstormmiddag tussen wethouder, fractie en bestuur. Hier wordt de staat van de afdeling 
besproken, “Zijn we op de goede weg?”. 
 
 

 

 



Waar willen we de komende periode extra op inzetten? 

Communicatie met leden: Op de goede weg, maar we kunnen nog stappen maken. Het goede aan 

ledencontact behouden, maar proberen meer thema-avonden en ledeninfo-avonden (zoals eind 

2015 gehouden) organiseren, zeker in het kader van de Gemeenteraadsverkiezingen van 2018. 

Jaarkrant, nieuwe ledenavond en raadsinfo-avond organiseren. 

Actie/wijkbezoeken: Het actiegroepje stond onder coördinatie van Paulina, die gaat aftreden. Jaecob 

zal de functie wijkbezoeken/actie op zich nemen. We gaan een goede modus vinden voor de 

wijkbezoeken. We willen (nog) vaker in de wijken en op straat te vinden zijn. 

Campagneteam: Op korte termijn beginnen met de campagne voor de Gemeenteraadsverkiezingen. 

Op tijd beginnen, meer tijd om folders en flyers uit te zetten, (ludieke) acties te bedenken, filmpjes 

op te nemen voor social media, advertenties in lokale krantjes te zetten, etc. 


